
Beste Frits,  
 
Zoals afgesproken een korte mail voor de regiegroep. Omdat het aanleverschema voor de 
eerstkomende raadscyclus nog niet bekend is, zijn we er ambtelijk vanuit gegaan dat het college voor 
het kerstreces nog stukken kan aanleveren voor de besluitvormende vergadering van 7 februari a.s. 
Daarom graag in de regiegroep van a.s. maandag de volgende stukken aankondigen voor agendering 
voor de eerste raadscyclus van 2023: 
‘ 

1. Budgetoverheveling 2022 -> 2023. Advies is dit niet beeldvormend, maar uitsluitend 
oordeelsvormend en besluitvormend te bespreken.  

2. Controleprotocol 2022. Advies is dit niet beeldvormend, maar uitsluitend oordeelsvormend 
en besluitvormend te bespreken.  

 
Omdat de regiegroep ook over de raadskalender 2023 spreekt, hierbij ook nog de met jou besproken 
actuele P&C-dilemma’s. Laat even weten of dit is wat je bedoelde en of het voldoende helder is.  
 

• Raadsplanning 2023 ontbreekt 
Gisteren bespraken we het dilemma m.b.t. de P&C jaarplanning vanwege het ontbreken van 
de raadskalender voor geheel 2023. De conceptplanning van Q1 en Q2 is bekend. Normaliter 
maken we een jaarplanning voor einde jaar zodat de ambtelijke organisatie rekening kan 
houden met perioden in het jaar waarin hun inbreng voor de P&C producten wordt gevraagd. 
Die is er nu (nog) niet.  
 
Daarbij komt ook nog dat we bezig zijn met een doorontwikkeling van P&C producten en de 
daarbij behorende cyclus, en daarmee ook zoekende zijn wat past bij behoefte en daarnaast 
ook realistisch is. Dat vraagt om ‘experimenteren’ naar wat wel en wat niet werkt. Denk 
daarbij bijvoorbeeld aan timing en inhoud van bestuursrapportages, maar ook bijvoorbeeld 
een Perspectiefnota die bij voorkeur niet een ‘begroting light’ wordt. Het is ingewikkeld om 
te bezien wat er kan, als je niet weet waarop je kunt aanhaken (raadskalender). 

 

• Huidige BOB-model ‘vertragend’ voor actualiteitsgehalte P&C producten 
We bespraken ook dat het BOB-model en de lange doorlooptijd daarvan met name de P&C 
producten met een actualiteitsgehalte, zoals bestuursrapportages, in de weg zit. Je gaf aan 
dat er in maart 2023 een conferentie is waarin o.a. dit model bekeken zal worden. Op de 
uitkomsten daarvan kunnen we voor de P&C-cyclus 2023 vanzelfsprekend niet wachten. Het 
merendeel van de P&C-producties voor 2023 wordt immers in het eerste half jaar opgesteld. 
Het lijkt ons het handigst om de gebruikelijke aanpak met een pragmatische insteek te 
volgen, totdat bekend is hoe het anders kan. En uiteraard het aanbod om mee te denken 
welk vergadermodel voor P&C beter passend is.  

 

• Audit comité is nog in ‘opstartfase’ 
Het liefst komen we samen met het audit comité al met verbetervoorstellen voor de cyclus 
2023 op timing en inhoud. Maar: het nieuwe audit comité buigt zich momenteel nog over de 
vraag welke rol ze willen en kunnen pakken de komende jaren, van inhoudelijke 
besprekingen over verbeteringen in de P&C cyclus is nog nauwelijks sprake geweest.  

 
Door alle bovenstaande zaken kunnen we niet anders dan op dit moment een jaarplanning P&C 
maken die gebaseerd is op dat wat we wél weten, zowel qua timing en inhoud van P&C-stukken. 
Uiteraard proberen we naar aanleiding van de nog te voeren gesprekken met audit comité daarop 
gedurende het jaar bij te sturen, maar alleen als dat realiseerbaar is in 2023. Anders biedt het in 
ieder geval perspectief voor 2024 en volgende jaren.  
 



Met vriendelijke groet, 
  
Mariël van Loenhout 
Concerncontroller/Strategisch adviseur 
T 06 3462 4713 
 


